
  

Betreft: Schriftelijke vraag   
  
  
Leusden, 21 september 2022  
  
  
Geacht college,  
  
Aanleiding  
In de afgelopen raadsperiode hadden wij als raad van het college de toezegging gekregen 
dat wanneer er duurzaamheidsinitiatieven zich zouden melden, wij hiervan op de hoogte 
zouden worden gebracht. Ook wanneer er rondom lopende pilot projecten duurzaamheid 
zaken te melden zouden zijn, dan zouden wij als raad hiervan op de hoogte worden 
gebracht. 
 
Medio augustus ontvingen wij van de initiatiefnemer van het ecologische zonnepark aan 
de Emelaarseweg, een van de resterende pilotprojecten, het bericht dat hij stukken ter 
beoordeling heeft voorgelegd aan het college inzake bestemmingsplanwijziging. 
 
Naar aanleiding van dit bericht en het tot op heden uitblijven van informatie vanuit het 
college, hebben wij de volgende vragen:  
 

1. Staat de toezegging zoals deze in de vorige periode aan ons als raad was gedaan,  
ten aanzien van informatieverstrekking, nog? 

2. Wanneer is het college voornemens ons als raad te informeren over deze aanvraag 
aan de Emelaarseweg en zal het college de ingediende stukken met ons delen? 

3. Hoe ziet het proces van beoordeling van de stukken aan de hand van het door ons 
als raad vastgestelde uitnodigingskader eruit? 
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